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Overzicht ingediende vragen ex. artikel 41 Reglement van orde gemeenteraad
Behandelingsdatum: 3 november 2022

1. Raadslid M. Thevissen (Ons Roerdalen); Onderwerp: Melickerweg Herkenbosch 
Is er een onderzoek gedaan naar de staat van de bomen aan die weg? Zo ja. 
Wat is uitkomst van dit onderzoek?
Indien de bomen op termijn gekapt moeten worden. Komt er dan een "bomenlaan"
voor terug?
Is er sprake van een reconstructie van het fietspad/en of de Melickerweg? Zo ja. 
Wanneer zou deze dan uitgevoerd worden?
Zijn er voor de reconstructie grondaankopen nodig?
Is een eventuele bomenkap te combineren met de reconstructie? 

2. Raadslid C. Thoolen (Democraten Roerdalen); Onderwerp: Straatverlichting fietspad Vlodrop - 
Posterholt 
In 2015 zijn de voetbalverenigingen VV Vlodrop en PSV’35 gefuseerd in Oranje Blauw’15. Bij de 
fusie zijn er toentertijd afspraken gemaakt om het fietspad tussen Vlodrop en Posterholt van 
straatverlichting te voorzien. Echter 7 jaar later is dit nog steeds niet gebeurt. Graag horen wij 
van de portefeuillehouder wanneer de verlichting is gerealiseerd? En waarom dit zolang op zich 
heeft laten wachten? Ook zouden wij graag willen vragen of de portefeuillehouder ons wilt 
informeren zodra er iets gaat gebeuren?

3. Raadslid C. Thoolen (Democraten Roerdalen); Onderwerp: Vrachtverkeer Vlodrop 
Van meerdere inwoners uit Vlodrop hebben wij de zorgen ontvangen dat er in toenemende 
mate vrachtverkeer plaatsvindt op de Paarloweg Bergerweg, wat nogal voor overlast zorgt. Nu is 
het zo dat de Vlodropperweg (tenminste in onze ogen) een vele geschiktere weg is voor 
vrachtverkeer. Onze vraag luidt dan ook of er verkeersmaatregelen genomen kunnen worden 
(bijvoorbeeld uitsluiten vrachtverkeer met uitzondering bestemmingsverkeer) ten behoeve van 
het reduceren van vrachtverkeer? Deze vraag stellen wij ook naar aanleiding van het afsluiten 
van de Roerbrug in St. Odiliënberg, waar wij verwachten dat het vrachtverkeer nog meer zal 
gaan toenemen. Graag horen wij wat hier de mogelijkheden zijn?

4. Raadslid H. van der Linden (Ons Roerdalen); Onderwerp: Vorderingen woonwijk Reewoude 
Ons Roerdalen heeft dit onderwerp in het verleden i.v.m. het realiseren van het glasvezelnetwerk al 
eens ter sprake gebracht. Kort en bondig was het antwoord van de verantwoordelijk wethouder. We 
gaan in Reewoude stevige renovatiewerkzaamheden uitvoeren aan wegennet en riolering en zullen 
de Glasvezel daarbij betrekken.

Daarom nu de vragen: 
• Hoe staat het concreet met dit project?
• Is er al een bestek klaar ? 
• Is er al aanbesteed?
• Is er een aanvangsdatum gepland ?
• Is er een oplever datum gepland?

En mede op grond hiervan de volgende vraag:  wordt er nog nagedacht over de status van 
Reewoude? Is het een kleine kern zoals Reutje Paarlo e.d.? Is het buitengebied met bestemming 
wonen? Of blijft het zoals het nu is van alles niets, waardoor de inwoners aldaar altijd tussen wal en 
schip vallen bij regelingen die of de woonkernen aangaan of het buitengebied?
Graag een duidelijk antwoord.
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5. Raadslid H. van der Linden (Ons Roerdalen); Onderwerp: Overstorten Vlootbeek 
Voorzitter middels een raadsinformatiebrief zijn we geïnformeerd dat er na jaren gestart is met dit 
programma en warempel er wordt zelfs met de kraan gewerkt op bepaalde plaatsen. Ook hier heeft 
Ons Roerdalen het college al eerder geïnformeerd dat in Provinciale Staten op 16/12/2021 het 
provinciaal waterprogramma geamendeerd is aangenomen. Een programma dat volgens Ons 
Roerdalen ook sturend is naar de gemeenten in Limburg.
Het amendement 118 ging over de z.g. groenen bergingen die nu ook in het kader van bescherming 
van de vlootbeek worden aangelegd. Kern van dat amendement, ingediend door Lokaal Limburg 
statenlid van der Linden is dat indien groene bergingen worden aangelegd ze, om uitspoeling van 
vervuild rioolwater, wat bij het z.g. spuien en opvang in een groene berging altijd het geval is, 
voorzien moeten zijn van een ondoordringbare folie. Deze folie moet zo aangebracht zijn dat er geen 
uitspoeling plaatsvindt gedurende de tijd dat dat smerige rioolwater in de groene berging verblijft.
Nu men met de aanleg bezig is moet Ons Roerdalen constateren dat het niet klip en klaar is dat deze 
folie wordt aangebracht.

Daarom de volgende vragen
• Staat in het bestek vermeld dat deze folie moet worden aangebracht?
• Is deze eis voldoende duidelijk gemaakt naar de uitvoerende aannemer?
• Indien deze folie niet is aangebracht, hoe gaat U een en ander corrigeren zodat voldaan wordt aan 

het provinciaal waterprogramma?


